
Rada Gminy Siedlec 

Radni - Sesja 

Protokół nr XV/2025 

XV Sesja w dniu 25 marca 2025  

Obrady rozpoczęto 25 marca 2025 o godz. 15:00, a zakończono o godz. 17:01 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 15 członków. 

Obecni: 

1. Szymon Śliwiński 

2. Zygmunt Adamski 

3. Andrzej Kaźmierczak 

4. Adam Kupś 

5. Marcin Michalski 

6. Damian Nowak 

7. Renata Piątyszek 

8. Wojciech Piątyszek 

9. Katarzyna Pluskota 

10. Sławomir Rogozinski 

11. Daniel Sobel 

12. Teresa Sobkowiak 

13. Krzysztof Stachowiak 

14. Przemysław Strażyński 

15. Patrycja Zys 

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 

1. Artur Walczak-Mortezaei  - Wójt Gminy 

2. Damian Wita   - Zastępca Wójta 

3. Natalia Babińska   - Skarbnik Gminy 

4. Joanna Domin   - Sekretarz Gminy 

5. Hieronim Birk   - Członek Zarządu Powiatu Wolsztyńskiego 

6. Adam Kasprzyk   - Radny Rady Powiatu Wolsztyńskiego 

7. Agnieszka Ciesielska  - Dyrektor Gminnego Zespołu 

      Ekonomiczno-Administracyjnego 

      Szkół i Placówek 

8. Beata Wieczorek   - Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej  

      w Siedlcu 

9. Agnieszka Kasperczak  - Kierownik Referatu Infrastruktury, Inwestycji,  

       i Gospodarki Komunalnej 

10. Natalia Grocholska  - Zastępca Kierownika Referatu Rolnictwa, 

       Planowania Przestrzennego, Działalności 

       Gospodarczej i Ochrony Środowiska 



 

11. Zbigniew Wąsik   - Zastępca Dyrektora Szkoły Podstawowej 

       w Tuchorzy, 

12. Daria Sarnowska   - mecenas 

13. Sołtysi 

14. Mieszkaniec gminy 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 
 
  Otwarcia posiedzenia dokonał Przewodniczący Rady Gminy Siedlec Andrzej 
Kaźmierczak serdecznie witając wszystkich obecnych. Następnie oświadczył, iż  
w posiedzeniu uczestniczą wszyscy radni.  
 
2. Przedstawienie porządku obrad. 
 
  Porządek obrad przedstawił Przewodniczący Rady Gminy Siedlec A. Kaźmierczak, 
który został przyjęty poprzez aklamację. 
 
3. Przyjęcie protokołu z XIV Sesji Rady Gminy Siedlec. 
 
  Tematyczne zagadnienie przedstawił  Przewodniczący Rady Gminy Siedlec  
A. Kaźmierczak  informując,  że  do protokołu nie wpłynęły żadne uwagi, ani uzupełnienia. 

 Protokół odzwierciedla przebieg sesji. 
 
 
Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu z XIV Sesji Rady Gminy Siedlec..  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Szymon Śliwiński, Zygmunt Adamski, Andrzej Kaźmierczak, Adam Kupś, Marcin Michalski, 
Damian Nowak, Renata Piątyszek, Wojciech Piątyszek, Katarzyna Pluskota, Sławomir 
Rogozinski, Daniel Sobel, Teresa Sobkowiak, Krzysztof Stachowiak, Przemysław Strażyński, 
Patrycja Zys 
 
  W wyniku głosowania protokół z XIII sesji Rady Gminy Siedlec został przyjęty 
jednogłośnie. 
 
4. Interpelacje i zapytania radnych. 
 
   
  W punkcie tym głosu nie zabrano. 
 



 
5. Informacja z prac międzysesyjnych: 
 
  W punkcie tym głos zabrali kolejno Wójt Artur Walczak-Mortezaei, Marcin Michalski, 
który scharakteryzował przebieg Zgromadzeń i Zarządów Związku Międzygminnego „OBRA”, 
Kierownik Referatu Infrastruktury, Inwestycji i Gospodarki Komunalnej Agnieszka 
Kasperczak, oraz Zastępca Kierownika Referatu Rolnictwa, Planowania Przestrzennego, 
Działalności Gospodarczej i Ochrony Środowiska Natalia Grocholska. W dalszej części głos 
zabrali Przewodniczący stałych komisji, oraz Przewodniczący Rady Gminy Siedlec. 
 
a) Wójta Gminy Siedlec, 
 
  Wójt Artur Walczak- Mortezaei przedstawił sprawozdanie z prac międzysesyjnych. 
Sprawozdanie zawiera informację na temat odbytych spotkań, podpisanych umów, odbytych 
imprez sportowych i kulturalnych. Następnie Wójt oddał głos radnemu Marcinowi 
Michalskiemu, który przedstawił informację z posiedzenia Zgromadzenia Związku 
Międzygminnego „OBRA”. Posiedzenie dostępne jest na stronie BIP Związku 
Międzygminnego ‘OBRA”.  

Sprawozdanie z działań międzysesyjnych z referatu infrastruktury przedstawiła Pani 
Agnieszka Kasperczak – Kierownik Referatu. Zaraz po niej głos zabrała Pani Natalia 
Grocholska Zastępca Kierownika Referatu Rolnictwa, Planowania Przestrzennego, 
Działalności Gospodarczej i Ochrony Środowiska, która poinformowała o ilości wydanych 
wniosków i decyzji z dot. warunków zabudowy terenu.  

 Całościowe sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu.  

 
W dyskusji wzięli udział: 
- Artur Walczak-Mortezaei 
- Marcin Michalski 
- Agnieszka Kasperczak  
- Natalia Grocholska 
 
 
b) Przewodniczących stałych komisji Rady Gminy Siedlec, 
 
  W punkcie tym przebieg spotkań w okresie międzysesyjnym przedstawili kolejno: 

- Krzysztof Stachowiak   - Przewodniczący Gospodarki Komunalnej, 

        Rolnictwa i Porządku Publicznego 

- Wojciech Piątyszek    - Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 

- Damian Nowak    - Zastępca Przewodniczącego Komisji  

       Oświaty Kultury, Sportu, Zdrowia 

        i Pomocy Społecznej 



- Zygmunt Adamski    - Przewodniczący Komisji Skarg,  

       Wniosków i Petycji, 

- Renata Piątyszek    - Przewodnicząca Komisji Budżetu  

        i Finansów 

 
W dyskusji wzięli udział: 
- Krzysztof Stachowiak 
- Wojciech Piątyszek 
- Daniel Sobel 
- Zygmunt Adamski 
- Renata Piątyszek 
 
c) Przewodniczącego i Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Siedlec. 
 
   Ustne sprawozdanie z prac międzysesyjnych złożył Przewodniczący Rady Andrzej 
Kaźmierczak. 
 
6. Przyjęcie sprawozdań z działalności stałych komisji Rady Gminy Siedlec za 2024 rok. 
 
  W punkcie tym Przewodniczący stałych komisji kolejno odczytali przyjęte przez 
komisje branżowe sprawozdania. 

 W tym miejscu Przewodniczący Rady Gminy Andrzej Kaźmierczak podziękował 
Przewodniczącym komisji za przedstawienie sprawozdania. Następnie Pan Kaźmierczak 
odniósł się do sprawozdania z działalności komisji rewizyjnej w temacie kontroli umowy 
cateringowej zwracając się z pytaniem do Wójta, czy rozpoczęto działania w temacie 
zawarcia nowej umowy. 

 W odniesieniu do pytania Wójt Artur Walczak-Mortezaei odpowiedział, iż temat 
Bistro był poruszany już na początku rozpoczętej kadencji na spotkaniu z Sołtysem Siedlca 
Przemysławem Weissem oraz ówczesną członkinią rady sołeckiej Teresą Sobkowiak. Podczas 
rozmów poruszono temat trudności organizacji uroczystości na sali oraz udostępniania 
pomieszczeń w kuchni. W związku z tym, umowa wynajmu została szczegółowo sprawdzona 
przez Wójta, a następnie przez Komisję Rewizyjną. W związku z wieloma nieścisłościami 
związanymi z zawarciem niekorzystnej umowy dla gminy oraz faktem, iż umowa została 
zawarta bez przetargowo więc okres jej ważności trwał tylko 3 lata i zbliżał się ku końcowi 
postanowiono rozwiązać umowę z najemcą. 

  Wójt na ten moment nie widzi potrzeby wynajęcia kuchni dla usług 
gastronomicznych. Kuchnia pozostaje do dyspozycji na potrzeby gminy.  

Sprawozdania z działalności stałych komisji Rady Gminy Siedlec za 2024 rok zostały 

przyjęte do aprobującej wiadomości przez radnych i stanowią załącznik do protokołu.  

 

 

 



W dyskusji wzięli udział: 

- Krzysztof Stachowiak 

- Daniel Sobel 

- Wojciech Piątyszek 

- Zygmunt Adamski 

- Renata Piątyszek 

- Artur Walczak-Mortezaei 

 

7. Sprawozdanie z działalności Ośrodka Pomocy Społecznej w Siedlcu za 2024 rok. 

Tematyczne zagadnienie zostało przedstawione przez Kierownik Ośrodka Pomocy 
Społeczne Beatę Wieczorek.  

Sprawozdanie zawiera informację dot. ilości rodzin, jakie zostały objęte wsparciem  
w formie świadczeń pieniężnych i w naturze, informacji dot. zapewnienia rodzinie, która 
przeżywa trudności wsparcia i pomocy asystenta rodziny, funkcjonowania Dziennego Domu 
Seniora +, współpracy z bankiem żywności, organizacją Dnia Seniora, informacją na temat 
zespołu interdyscyplinarnego, programu „Opieki Wytchnieniowej”, świadczeń rodzinnych, 
funduszu alimentacyjnego, świadczenia wychowawczego, zasiłku dla opiekuna, dodatku 
mieszkaniowego i energetycznego, wniosków w ramach programu „Czyste Powietrze”, 
zwrotu VAT, dodatku osłonowego, bonu energetycznego, świadczenia dla obywateli Ukrainy 
ze statusem UKR, potrzeb w zakresie pomocy społecznej.  

Po przedstawieniu sprawozdania Przewodniczący otworzył dyskusję nad tematem. 

Wiceprzewodniczący Szymon Śliwiński poruszył temat dot. świadczeń obywateli 
Ukrainy i kwoty składki emerytalno rentowej. 

Pani Wieczorek opowiedziała, iż są to składki płacone od świadczenia pielęgnacyjnego 
dla opiekuna osoby niepełnosprawnej.  

  Sprawozdanie z działalności Ośrodka Pomocy Społecznej w Siedlcu za 2024 rok 
zostało przyjęte do aprobującej wiadomości przez radnych i stanowi załącznik do protokołu.  
 
 
W dyskusji wzięli udział: 
- Artur Walczak-Mortezaei 
- Beata Wieczorek 
- Szymon Śliwiński 
 
 
8. Podjęcie uchwał w sprawie: 
 
  W punkcie tym Wysoka rada pochyliła się nad zaopiniowaniem n/w uchwał. 
 
a) zmian w uchwale budżetowej na 2025 rok 
 
  W powyższym temacie głos zabrała Skarbnik Natalia Babińska przedstawiając projekt 



uchwały. Projekt został szczegółowo omówiony na posiedzeniu Komisji Budżetu i Finansów i 
został zaopiniowany pozytywnie.  

Zmiany w planie dochodów  

W dziale 758 - Różne rozliczenia dokonano zwiększenia planu dochodów o kwotę 
250.181,00 zł zgodnie z pismem Ministra Finansów nr ST3.4751.6.2025 z dnia 12 marca 2025 
r. Gminie przyznano środki w związku z uwzględnieniem skutków wzrostu o 5% średnich 
wynagrodzeń nauczycieli (ponad przyjęty do ustalenia potrzeb oświatowych na rok 2025 
poziom wzrostu, tj. 4,1%).  

W dziale 852 - Pomoc społeczna zwiększono plan dochodów o kwotę 3.000,00 zł w związku  
z wpływem z rozliczeń/zwrotów z lat ubiegłych zasiłków stałych.  

W dziale 855 - Rodzina zwiększono plan dochodów o kwotę 14.066,40 zł zgodnie z pismem 
Wojewody Wielkopolskiego nr FB-I.3111.46.2025.6 z dnia 5 marca 2025 r. Zwiększono 
dotację celową przeznaczoną na realizację rządowego programu "Dofinansowanie 
wynagrodzeń pracowników jednostek wspierania rodziny i systemu pieczy zastępczej na lata 
2024-2027"  

Zmiany w planie wydatków  

W dziale 600 - Transport i łączność zwiększono plan wydatków o kwotę 16.000,00 zł.  

Zwiększono wartość zadania "Budowa drogi gminnej w Nowej Tuchorzy - projekt"  
o 16.000,00 zł.  

W dziale 750 - Administracja publiczna zwiększono plan wydatków o kwotę 100.599,48 zł.  

W rozdziale 75023 wprowadzono zadanie inwestycyjne pod nazwą "Modernizacja archiwum 
zakładowego Urzędu Gminy" w kwocie 35.000,00 zł.  

Kwotę 24.000,00 zł w rozdziale 75095 przeznaczono na opracowanie sołeckich strategii 
rozwoju.  

Dokonano korekty odpisu na ZFŚS.  

W dziale 754 - Bezpieczeństwo publiczne i ochrona przeciwpożarowa  

Dokonano zmian niezbędnych do aktualizacji załącznika inwestycyjnego.  

Dodano zadanie pn. „Modernizacja energetyczna budynku Ochotniczej Straży Pożarnej  
w Borui" na kwotę 4.500,00 zł.  

Dodano zadanie pn. "Modernizacja energetyczna budynku Ochotniczej Straży Pożarnej  
w Tuchorzy" na kwotę 8.500,00 zł. 

W dziale 801 - Oświata i wychowanie dokonano zwiększenia planu wydatków o kwotę 
120.000,00 zł.  



Zwiększono o 100.000,00 zł wartość zadania "Budowa infrastruktury sportowej na terenie 
gminy Siedlec„. Dokonano zapisów w WPF.  

Zwiększono o 20.000,00 zł wartość zadania "Wykonanie prac restauratorskich, 
konserwatorskich i robót budowlanych w Szkole Podstawowej im. Powstańców 
Wielkopolskich w Siedlcu - wkład własny„. Dokonano zapisów w WPF.  

W dziale 851 - Ochrona zdrowia zwiększono plan wydatków o kwotę 401.131,29 zł. 
Wprowadzono środki niewykorzystane w 2024 roku.  

W dziale 852 - Pomoc społeczna zwiększono plan wydatków o kwotę 7.180,41 zł.  

W rozdziale 85216 zwiększono o 3.000,00 zł wydatki w związku ze zwrotem dotacji oraz 
płatności wykorzystanych niezgodnie z przeznaczeniem lub wykorzystanych z naruszeniem 
procedur - dot. zasiłków stałych.  

W rozdziale 85295 zwiększono o 561,52 wydatki dotyczące zwrotu dotacji oraz płatności 
wykorzystanych niezgodnie z przeznaczeniem lub wykorzystanych z naruszeniem procedur - 
dot. dodatku gazowego.  

Dokonano korekty odpisu na ZFŚS.  

W dziale 855 - Rodzina zwiększono plan wydatków o kwotę 10.467,51 zł.  

Zwiększono wydatki w rozdziale 85504 na realizację rządowego programu "Dofinansowanie 
wynagrodzeń pracowników jednostek wspierania rodziny i systemu pieczy zastępczej na lata 
2024-2027" o 14.066,40 zł.  

Dokonano korekty odpisu na ZFŚS.  

W dziale 921 - Kultura i ochrona dziedzictwa narodowego dokonano zmiany Funduszu 
Sołeckiego w miejscowości Nieborza.  

Zmiany dotyczące zadań realizowanych w ramach Funduszu Sołeckiego w 2025 roku 
wykonywanych przez poszczególne sołectwa, dokonano na podstawie wniosku złożonego 
przez sołectwo do Wójta Gminy Siedlec zgodnie z zachowaniem procedur.  

Zwiększa się deficyt budżetu o kwotę 401.131,29 zł, tj. do kwoty 7.658.366,59 zł.  

Zmiany w planie przychodów budżetu:  

Zwiększa się plan przychodów budżetu na pokrycie deficytu budżetu z tytułu 
niewykorzystanych środków pieniężnych na rachunku bieżącym budżetu, wynikających  
z rozliczeń dochodów i wydatków związanych z realizacją gminnego programu profilaktyki  
i rozwiązywania problemów alkoholowych i narkomanii o kwotę 401.131,29 zł (§ 905). 

 W tym miejscu Przewodniczący Rady Andrzej Kaźmierczak ogłosił 5 min. przerwy ze 
względu technicznych. 



 Po przerwie Pan Kaźmierczak wyjaśnił, iż w projekcie uchwały w §2 był błędny zapis 
„Zarządzenie wchodzi w życie z dniem wydania”, natomiast winno być „Uchwała wchodzi  
w życie z dniem podjęcia”, co musiało zostać poprawione jeszcze przed podjęciem 
głosowania przez radnych. 

  Wobec braku pytań Wysoka Rada przystąpiła do głosowania nad projektem 
przedstawionej uchwały. 
 
 
W dyskusji wzięli udział: 
- Natalia Babińska 
 
 
Głosowano w sprawie: 
zmian w uchwale budżetowej na 2025 rok.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Szymon Śliwiński, Zygmunt Adamski, Andrzej Kaźmierczak, Adam Kupś, Marcin Michalski, 
Damian Nowak, Renata Piątyszek, Wojciech Piątyszek, Katarzyna Pluskota, Sławomir 
Rogozinski, Daniel Sobel, Teresa Sobkowiak, Krzysztof Stachowiak, Przemysław Strażyński, 
Patrycja Zys 
 

W wyniku przeprowadzonego głosowania  Uchwała nr XV/74/2025 Rady Gminy 
Siedlec w sprawie zmian w uchwale budżetowej na 2025 rok została przyjęta jednogłośnie 
przez radnych i stanowi załącznik do protokołu. Za – 15, przeciw – 0, wstrzymuje się – 0, brak 
głosu – 0, nieobecni – 0. 
 
b) zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Siedlec na lata 2025-2028, 
 
  Tu także projekt uchwały został omówiony przez Skarbnik Natalię Babińską. Projekt 
uchwały został przedstawiony na posiedzeniu Komisji Budżetu  i Finansów i został 
zaopiniowany pozytywnie.  

Zgodnie ze zmianami w budżecie na dzień 25 marca 2025 r., dokonano następujących 
zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Siedlec:  

1. Dochody ogółem zwiększono o 358 717,41 zł, z czego dochody bieżące zwiększono  
o 358 717,41 zł, a dochody majątkowe nie uległy zmianie.  

2. Wydatki ogółem zwiększono o 759 848,70 zł, z czego wydatki bieżące zwiększono  
 o 568 673,70 zł, a wydatki majątkowe zwiększono o 191 175,00 zł.  

3. Wynik budżetu jest deficytowy i po zmianach wynosi -7 658 366,59 zł.  



W Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Siedlec:  

1. Przychody ogółem w roku budżetowym zwiększono o 401 131,29 zł i po zmianach 
 wynoszą 9 158 366,59 zł.  

2. Rozchody ogółem w roku budżetowym nie uległy zmianie.  

Zmiana Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Siedlec obejmuje również zmiany  
w załączniku nr 2, które szczegółowo opisano poniżej.  

Dokonano zmian w zakresie następujących przedsięwzięć:  

1. Budowa infrastruktury sportowej na terenie gminy Siedlec;  

2. Wykonanie prac restauratorskich, konserwatorskich i robót budowlanych w Szkole 
     Podstawowej im. Powstańców Wielkopolskich w Siedlcu .  

Wartości wykazane w pozostałych pozycjach WPF, stanowią informacje uzupełniające 
względem pozycji opisanych powyżej. Zostały przedstawione w WPF zgodnie z 
obowiązującym stanem faktycznym, na podstawie zawartych umów i porozumień.  

Pełen zakres zmian obrazują załączniki nr 1 i 2 do niniejszej uchwały. 

Wobec braku pytań Wysoka Rada przystąpiła do głosowania nad projektem 
przedstawionej uchwały. 
 
W dyskusji wzięli udział: 
- Natalia Babińska 
 
Głosowano w sprawie: 
zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Siedlec na lata 2025-2028,.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Szymon Śliwiński, Zygmunt Adamski, Andrzej Kaźmierczak, Adam Kupś, Marcin Michalski, 
Damian Nowak, Renata Piątyszek, Wojciech Piątyszek, Katarzyna Pluskota, Sławomir 
Rogozinski, Daniel Sobel, Teresa Sobkowiak, Krzysztof Stachowiak, Przemysław Strażyński, 
Patrycja Zys 
 

  W wyniku przeprowadzonego głosowania Uchwała nr XV/75/2025 Rady Gminy 
Siedlec w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Siedlec na lata 2025-2028 
została przyjęta jednogłośnie przez radnych i stanowi załącznik do protokołu. Za – 15, 
przeciw – 0, wstrzymuje się – 0, brak głosu – 0, nieobecni – 0. 
  
 



c) przyjęcia "Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności 
zwierząt na terenie gminy Siedlec w 2025 roku", 
 
  Tematyczne zagadnienie przedstawił Zastępca Wójta Damian Wita. Powyższy temat 
został omówiony na posiedzeniu Komisji Gospodarki Komunalnej, Rolnictwa i Porządku 
Publicznego i został zaopiniowany pozytywnie.  

Zapewnienie opieki bezdomnym zwierzętom oraz ich wyłapywanie należy do zadań 
własnych gminy. Ustawa z dnia 21 sierpnia 1997 r. o ochronie zwierząt (t. j. Dz. U. z 2023 r. 
poz. 1580 z późn. zm.) nakłada na rady gmin obowiązek określenia corocznie w drodze 
uchwały programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności 
zwierząt uzyskując wcześniej opinię właściwego powiatowego lekarza weterynarii, 
organizacji społecznych działających na obszarze gminy, dzierżawców, bądź zarządców 
obwodów łowieckich działających na obszarze gminy. Program, o którym mowa zawiera 
również wskazanie wysokości środków finansowych, które Gmina zamierza przeznaczyć na 
jego realizację w roku 2025. Zostały one określone na podstawie ubiegłorocznych wydatków  
w tym zakresie i skorygowane w odniesieniu do wzrostu cen usług weterynaryjnych. 

Wobec braku pytań Wysoka Rada przystąpiła do głosowania nad projektem 
przedstawionej uchwały. 
 
W dyskusji wzięli udział: 
- Damian Wita 
 
Głosowano w sprawie: 
przyjęcia "Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności 
zwierząt na terenie gminy Siedlec w 2025 roku",.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Szymon Śliwiński, Zygmunt Adamski, Andrzej Kaźmierczak, Adam Kupś, Marcin Michalski, 
Damian Nowak, Renata Piątyszek, Wojciech Piątyszek, Katarzyna Pluskota, Sławomir 
Rogozinski, Daniel Sobel, Teresa Sobkowiak, Krzysztof Stachowiak, Przemysław Strażyński, 
Patrycja Zys 
 

  W wyniku przeprowadzonego głosowania Uchwała nr XV/76/2025 Rady Gminy 

Siedlec w sprawie przyjęcia "Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Siedlec w 2025 roku" została przyjęta 

jednogłośnie przez radnych i stanowi załącznik do protokołu. Za – 15, przeciw – 0, wstrzymuje 

się – 0, brak głosu – 0, nieobecni – 0. 

 

d) regulaminu wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w szkołach i placówkach 

oświatowych prowadzonych przez Gminę Siedlec, 



 Tematyczne zagadnienie zostało przedstawione przez Dyrektor Gminnego Zespołu 
Obsługi Ekonomiczno Administracyjnej Szkół i Placówek w Siedlcu Agnieszkę Ciesielską. 
Projekt uchwały został omówiony na posiedzeniu Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia  
i Pomocy Społecznej i został zaopiniowany pozytywnie.  

Przedłożony regulamin obejmuje wszystkie jednostki oświatowe (szkoły podstawowe, 
przedszkola), dla których organem prowadzącym jest Gmina Siedlec.  

W odniesieniu do obowiązującego regulaminu proponuje się wprowadzić bardziej 
motywacyjny sposób ustalenia dodatku motywacyjnego, istotną zmianą jest wprowadzenie 
przedziału procentowego. Jest to narzędzie do motywowania w efektywniejszą pracę. 
Zachowano uniwersalną formę regulaminu opierając mechanizm ustalenia wysokości 
dodatku motywacyjnego jak w Karcie Nauczyciela w odniesieniu do wynagrodzenia 
zasadniczego. Dodatek motywacyjny przyznaje się na czas określony, nie krótszy niż  
2 miesiące i nie dłuższy niż 6 miesięcy.  

Drugą istotną zmianą, którą wprowadza regulamin jest procentowe zróżnicowanie 
wysokości dodatku funkcyjnego. W związku z powyższym przy kolejnych podwyżkach 
wynagrodzenia zasadniczego nauczycieli równomiernie będzie wzrastał dodatek funkcyjny.  

Zgodnie z art. 30 ust. 6a ustawy z dnia 26 stycznia 1982 r. – Karta Nauczyciela, 
regulamin podlega uzgodnieniu ze związkami zawodowymi zrzeszającymi nauczycieli. Projekt 
regulaminu zastał poddany procedurze uzgodnienia ze związkami zawodowymi. 

Projekt regulaminu został zaopiniowany pozytywnie przez Związek Nauczycielstwa 
Polskiego Oddział w Siedlcu.  

Wobec braku pytań Wysoka Rada przystąpiła do głosowania nad projektem 
przedstawionej uchwały. 
 
 
W dyskusji wzięli udział: 
- Agnieszka Ciesielska  
 
 
Głosowano w sprawie: 
regulaminu wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w szkołach i placówkach oświatowych 
prowadzonych przez Gminę Siedlec,.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Szymon Śliwiński, Zygmunt Adamski, Andrzej Kaźmierczak, Adam Kupś, Marcin Michalski, 
Damian Nowak, Renata Piątyszek, Wojciech Piątyszek, Katarzyna Pluskota, Sławomir 
Rogozinski, Daniel Sobel, Teresa Sobkowiak, Krzysztof Stachowiak, Przemysław Strażyński, 
Patrycja Zys 



W wyniku przeprowadzonego głosowania Uchwała nr XV/77/2025 Rady Gminy 

Siedlec w sprawie regulaminu wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w szkołach  

i placówkach oświatowych prowadzonych przez Gminę Siedlec została przyjęta jednogłośnie 

przez radnych i stanowi załącznik do protokołu. Za – 15, przeciw – 0, wstrzymuje się – 0, brak 

głosu – 0, nieobecni – 0. 

 
e) nadania imienia Szkole Podstawowej w Tuchorzy. 
 
  Do przedstawienia projektu uchwały Przewodniczący Rady Andrzej Kaźmierczak 
poprosił Zastępcę Dyrektora Szkoły Podstawowej w Tuchorzy Zbigniewa Wąsika. Projekt 
uchwały także został omówiony na posiedzeniu Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia  
i Pomocy Społecznej i został zaopiniowany pozytywnie.  

 Nadanie szkole imienia Bohaterów Ziemi Tuchorskiej to nie tylko hołd dla tych, którzy 
oddali życie za ojczyznę, ale także dla tych, którzy swoją codzienną pracą budowali jej 
przyszłość. To zobowiązanie do kształtowania w młodych ludziach postaw patriotycznych, 
społecznej odpowiedzialności i szacunku dla historii. Szkoła, nosząca to imię, stanie się 
miejscem, gdzie pamięć o przeszłości będzie żywa – nie tylko w podręcznikach, ale i w 
działaniach uczniów, nauczycieli i całej społeczności lokalnej. Niech imię Bohaterów Ziemi 
Tuchorskiej przypomina nam wszystkim, że historia to nie tylko wydarzenia sprzed lat, ale 
także codzienne wybory, które kształtują przyszłość naszej wspólnoty. 

Wobec braku pytań Wysoka Rada przystąpiła do głosowania nad projektem 
przedstawionej uchwały. 
 
 
W dyskusji wzięli udział: 
- Zbigniew Wąsik 
 
Głosowano w sprawie: 
nadnia imienia Szkole Podstawowej w Tuchorzy..  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Szymon Śliwiński, Zygmunt Adamski, Andrzej Kaźmierczak, Adam Kupś, Marcin Michalski, 
Damian Nowak, Renata Piątyszek, Wojciech Piątyszek, Katarzyna Pluskota, Sławomir 
Rogozinski, Daniel Sobel, Teresa Sobkowiak, Krzysztof Stachowiak, Przemysław Strażyński, 
Patrycja Zys 

W wyniku przeprowadzonego głosowania  Uchwała nr XV/78/2025 Rady Gminy 

Siedlec w sprawie nadania imienia Szkole Podstawowej w Tuchorzy została przyjęta 

jednogłośnie przez radnych i stanowi załącznik do protokołu. Za – 15, przeciw – 0, wstrzymuje 

się – 0, brak głosu – 0, nieobecni – 0. 



 

9. Wolne głosy i wnioski. 

W tym miejscu głos zabrali kolejno: 

- Radna Katarzyna Pluskota zwracając się także w imieniu Sołtysa Mariankowa z wnioskiem 

do radnych powiatowych o uzupełnienie pobocza na ostrym zakręcie za Mariankowem w 

kierunku Belęcina.  

Drugim tematem poruszonym przez Panią Katarzynę było podcięcie gałęzi w kierunku z Borui 

do Mariankowa. 

- Wiceprzewodniczący Szymon Śliwiński przychylił się do wniosku Pani Pluskoty dot. pobocza 

rozszerzając to od Belęcina przy posesji 12 w kierunku Mariankowa. 

- Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów Renata Piątyszek poruszyła temat drogi od 

figury w Zakrzewie na Zakrzewko także jest potrzeba uzupełnienia pobocza. 

- Wiceprzewodniczący Szymon Śliwiński poruszył temat remontu drogi w Tuchorzy. Pan 

Śliwiński pytał, czy w czasie późniejszym jest przewidywany remont odcinka od zakrętu 

pomiędzy Belęcinem a Zakrzewem w kierunku Zbąszynia.  

- Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji podziękował za poprzednie wyrównanie 

drogi, jednocześnie prosząc o kolejne wyrównanie drogi w kierunku Mała Wieś – Wąchabno.  

- Sołtys Kiełpin Piotr Nowotnik ponowił temat studzienek na drodze powiatowej w 

Kiełpinach. 

- Przewodniczący Komisji Gospodarki, Komunalnej, Rolnictwa i Porządku Publicznego 

Krzysztof Stachowiak przypomniał o poboczu z Reklina do Starej Tuchorzy po prawej stronie.  

- Radny Sławomir Rogozinski poruszył temat wyrównania pobocza w kierunku Kiełkowa.  

- Przewodniczący Rady Andrzej Kaźmierczak pytał, kiedy przewidywane jest zakończenie prac. 

Następnie podziękował również za wyrównanie drogi od przedszkola w kierunku Tuchorzy.  

- Kolejną osobą, która zabrała głos był Radny Powiatu Wolsztyńskiego Adam Kasprzyk 

odpowiadając, iż wszystkie wnioski zostaną przekazane Zarządowi Powiatu. 

- Jeżeli chodzi o prace w Tuchorzy asfalt ma zostać wylany w kwietniu a sam koniec prac 

przewidziany jest na maja.  

- Członek Zarządu Hieronim Birk odnosząc się, do wszystkich złożonych wniosków zaznaczył, 

iż po każdej sesji, na której zgłaszane są uwagi informacje te składane są na Zarządzie 

Powiatu.   

- Radny Przemysław Strażyński zwrócił się z pytaniem do Wójta z pytaniem co znaczy, że 

bistro było niekorzystne i jakie środki z tego tytułu pozyskiwała gmina. 

-  Wójt odnosząc się do pytania poinformował, iż decyzja o powstaniu bistro nie była jego 

decyzją, gdyż wtedy jeszcze nie on był Wójtem. Z informacji jakie posiada Wójt kwota 

wynajmu na początku opiewała na 500,00 zł za w pełni wyposażoną kuchnię za miesiąc 

następnie kwotę tą podwyższono do 800,00 zł. Pan Walczak-Mortezaei odniósł się również do 



tego, iż jest dużo prywatnych lokali, w które można wynająć i tam prowadzić działalność 

gospodarczą. 

- Radna Teresa Sobkowiak przypomniała temat drogi przy ul. Piaskowej w Siedlcu  

i zapadniętych studzienek.  

Do tematu odniosła się Kierownik referatu Infrastruktury, Inwestycji i Gospodarki Komunalnej 

Agnieszka Kasperczak. 

Głos w tym temacie zabrał także Wójt uważając, iż wyczyszczenie studzienek spowoduje 

zakończenie problemu dla mieszkańców.  

- Radny Sławomir Rogozinski zaproponował rozwiązanie dot. studzienek i podłożenia do nich 

uszczelek, co może zniwelować hałas.  

- Radny Przemysław Strażyński poruszył problem dużych kałuż podczas deszczy na ul. Szkolnej 

w Siedlcu.  

Do tematu również odniosła się P. Kasperczak informując, iż trwają prace nad projektem 

zmian dokumentacji pierwotnej, kiedy to było załatwiane pozwolenie na budowę żłobka  

i przedszkola. Zmiany dot. budowy chodnika, który pójdzie aż pod salę sportową i zostanie 

wydzielona część parkingowa. Właśnie przy niej na tyle na ile to możliwe zostanie 

poprowadzone odprowadzenie wody. Pani Kasperczak poinformowała także, że najlepszym 

rozwiązaniem byłaby kompleksowa przebudowa drogi.  

- Radna Teresa Sobkowiak odnosząc się do wypowiedzi Wójta poinformowała, iż droga przy 

ul. Piaskowej nie była przystosowana do tego, aby samochody ciężarowe nią jeździły. Nie było 

prędzej dużych zakładów, które w międzyczasie się wybudowały. 

- Radna Renata Piątyszek gratulując szkole w Tuchorzy nadania imienia i pięknej inicjatywy. 

Zwracając się do Wójta z prośbą o docenienie Dyrektorów. 

- Wójt w odpowiedzi przypomniał, iż to on był inicjatorem projektu dzisiejszej uchwały dot. 

regulaminu wynagradzania nauczycieli. Na zakończenie swojej wypowiedzi Wójt 

poinformował o ogłoszonym konkursie dot. aplikowania o środki dla Kół Gospodyń Wiejskich 

zachęcając do składania wniosków.  

 Przewodniczący poruszył temat nowego Kierownika Posterunku Policji w Siedlcu.  

 

W dyskusji wzięli udział: 

- Katarzyna Pluskota 

- Mirosław Nyga 

- Szymon Śliwiński 

- Renata Piątyszek 

- Zygmunt Adamski 

- Piotr Nowotnik  

- Krzysztof Stachowiak 

- Sławomir Rogozinski 

- Adam Kasprzyk  

- Hieronim Birk  



- Przemysław Strażyński 

- Artur Walczak-Mortezaei 

- Agnieszka Kasperczak 

 

10. Zakończenie. 

 

  Wobec braku innych głosów i wniosków obrady zakończyły się o godz. 17.01. 

 

  

Przewodniczący Rady  

Gminy Siedlec 

Andrzej Kaźmierczak 

 

 

Przygotował(a): Natalia Fornalik  

 


